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فشار رسانه ها استقلال را نقره داغ كرد 

كرارغايب بزرگ بازي هاي بزرگ

تی��م بح��ران زده پرس��پولیس سه ش��نبه اولین 
دیدارش را در لیگ قهرمانان آسیا مقابل لخویای قطر 

برگزار خواهد کرد.

پرس��پولیس ی��ک فص��ل کابوس وار را پش��ت 
سرگذاش��ت و ای��ن کاب��وس هن��وز ادام��ه دارد. 
مش��کلات مدیریتی و حاش��یه ای و  نتایج ضعیف 

در لیگ برتر و تغییر سرمربی باعث شد که در این 
فصل آب خوش از گلوی پرسپولیس و هوادارانش 

پایین نرود.

لادروپ :با تیم كامل به تهران نیامدیم
میشل لادروپ س��رمربی تیم فوتبال لخویای قطر در بدو ورود به تهران در 
جمع خبرنگاران گفت: پرسپولیس تیم قدرتمندی است و می دانیم که این تیم 
یک تیم بزرگ در آسیا اس��ت که طرفداران زیادی دارد و رویارویی با این تیم 

برای ما سخت است.
وی افزود: من فیلم بازی های پرس��پولیس را دی��دم و در فیلم هایی که من 
مشاهده کردم پرسپولیس خیلی خوب عمل نکرده اما با حمایت هواداران این 

تیم قطعاً ما بازی سختی در پیش رو خواهیم داشت.
سرمربی تیم لخویای قطر تصریح کرد: من به کشورهای مختلفی رفتم اما 
این اولین بار اس��ت که برای لیگ قهرمانان آس��یا به ایران می آیم و این تجربه 
متفاوتی برای من است و خیلی خوشحال هستم که به ایران آمدم و قطعاً این 
مساله برای من یک تجربه متفاوت است و خودم دوست داشتم به ایران بیایم 

و ایران را از نزدیک ببینم.
وی درباره وضعیت تیم خودش هم خاطرنشان کرد: تیم ما وضعیت خوبی 
دارد و در حال حاضر در بالای جدول لیگ س��تارگان قطر قرار داریم برای این 
بازی با تیم کامل به تهران نیامده ایم و دو سه مصدوم داریم. میشل لادروپ در 
ادامه در پاسخ به این پرسش که چه تفاوتی میان فوتبال آسیا و اروپا وجود دارد؟ 
گفت: فوتبال آسیا و اروپا را نمی توان با هم مقایسه کرد. حتی فوتبال کشورها 
را هم نمی توان با هم مقایسه کرد، زیرا در خود آسیا فوتبال قطر با ایران و ژاپن 
متفاوت است. این مساله در اروپا هم صدق می کند و فوتبال کشورهایی مانند 

دانمارک با انگلستان و آلمان متفاوت است.
در ادامه خبرنگاری از وی پرس��ید آخرین نکته  ای که به بازیکنان گوشزد 
می کنید چیست که میشل لادروپ پاسخ داد: با وجود نتایج نامناسب در لیگ 
و جام حذفی این تیم می خواهد از فرصت به وجود آمده در آسیا استفاده کند 
و احتمالا ورزشگاه مملو از تماش��اگران خواهد بود تا آنها از این فرصت بزرگ 

استفاده کنند.

درخشان: با یک تیم اروپایی - آسیایی بازی داریم

حمید درخشان در مورد بازی با لخویا گفت: با یک تیم اروپایی 
آس��یایی بازی داریم و این تیم را به خوبی آنالیز کرده ایم. برای این 
دیدار مطمئن هس��تم که هواداران می آیند چرا که آنها پشتوانه و 
سرمایه پرسپولیس هستند. هواداران سال گذشته این موضوع را به 

خوبی اثبات کردند و امیدوارم ما را تنها نگذارند.
وی ادامه داد: پرس��پولیس روند رو به رش��دی داشته و در بازی 
گذش��ته که با نتیجه مساوی به پایان رس��ید ما حتی مستحق برد 
بودیم البته بازی با لخویا نس��بت به لیگ متفاوت است و امیدوارم 
کیفیت بهتری را مقابل لخویا ارائه دهیم چراکه بازیکنان اهمیت این 

بازی را به خوبی درک کردند.
درخشان گفت: لخویا را به خوبی آنالیز کرده ایم و فکر می کنم آنها 
تیم قدرتمندی هستند. باید مطمئن باشیم در بازی عقب نمی افتیم 
چون اگر مقابل تیم های عربی نتیج��ه را عقب بیفتیم برای جبران 
کار سخت می شود. سرمربی پرسپولیس یادآور شد: امیدوارم بتوانیم 
در این بازی هواداران فوتبال را خوش��حال کرده و نتیجه بگیریم تا 
نماینده خوبی برای مردم ایران باشیم. درخشان در پایان از آمادگی 
محمد نوری و رسیدن این بازیکن به بازی با لخویا خبر داد. سرمربی 
پرسپولیس در پاسخ به این سوال که ترکیب تیمش چه تغییراتی 
خواهد داشت گفت: با ش��رایط فعلی بازی کردن برای تادو مناسب 
نیس��ت. البته ما به دنبال یک ترکیب مناسب هس��تیم و احتمالا 
ترکیب ما بر اساس بازی با صبا خواهد بود به همین دلیل تغییرات 
زیادی را شاهد نخواهیم بود. البته ما قطعا با یک سیستم در این دیدار 
بازی نمی کنیم. همانطور که می دانیم لخویا 1-3-2-4 بازی می کند 
و در طول بازی در حمله و دفاع پرتعداد ظاهر می شود. در آسیا بازی 

آسان نداریم و با شناخت کافی باید به مصاف لخویا برویم.

لیگ قهرمانان آسیا-۲۰۱5

پرسپولیس - لخويا؛ فصل جديد سرخپوشان در آسیا
پرسپولیس هنوز هم در لیگ برتر حال روز خوشی 
ندارد و در رده نهم جدول است با این حال هواداران 
پرسپولیس امیدوارند که حداقل در لیگ قهرمانان 
آسیا تیمی متفاوت ببینند. تیمی که تمام مشکلات 
داخلی اش را فراموش کند و شرایط متفاوتی را برای 
پرسپولیس رقم بزنند. هواداران پرسپولیس به این 
امید فردا راهی ورزشگاه می ش��وند و امیدوارند که 

امیدشان ناامید نشود.
حریف امروز پرس��پولیس تیم قدرتمندی است 
لخویا، پدیده فوتبال قطر است.  تیمی که سال 2009 
تاسیس شده اما سه قهرمانی در قطر به دست آورده 
لادروپ دانمارکی س��رمربی لخویاست. یکی مربی 
پرآوازه و مشهور بین المللی که اولین حضورش را در 

ورزشگاه آزادی تجربه می کند.
لخویا در حال حاضر در رده دوم جدول لیگ قطر 
قرار دارد تیمی که از 18 مس��ابقه 42 امتیاز کسب 
کرده و 39 گل زده دارد. لخویا به طور میانگین در هر 
مسابقه بیش از 2 گل به ثمر رسانده است و فقط 17 

گل خورده است.
پرس��پولیس اما در رده نهم لیگ برتر ایران است 
که در 21 بازی فق��ط 20 گل زده یعن��ی میانگین 
کمتر از یک گل برای هر مسابقه! به این ترتیب روی 
کاغذ، لخویا تیم قدرتمند تری است و شانس بردش 
بیشتر از پرسپولیس اس��ت اما ما ایرانی ها همیشه 
مرد روزهای س��خت و عبور از غیرممکن ها هستیم 
و امیدواریم مدافعان پرسپولیس بتوانند خط حمله 
پرتوان قطری ها را مهار کنند و مهاجمان پرسپولیس 
هم راه دروازه  قطری را گم نکنند و در زدن ضربات 

آخر دقت کنند.
 در ب��ازی سه ش��نبه امیدواری��م بازیکن��ان 
پرس��پولیس تمام��ی مش��کلات ریز و درش��ت و 
حاش��یه ای باش��گاه را فراموش کنند و همه واقعا 
برای موفقی��ت تیم در می��دان ت��لاش کنند و با 
حمایت هواداران فصل جدیدی برای سرخپوشان  
در آسیا رقم بزنند. امیدواریم ساعت 18 امروز که 
سوت آغاز بازی به صدا در می آید پرسپولیس تمام 
بحران هایش را فراموش کند و ب��ه معنای واقعی 
یک تیم باش��د. هرچند ش��اید اگر پرسپولیس در 
این بازی هم پیروز نشود در آنصورت ممکن است 
که حمید درخش��ان دیگر س��رمربی پرسپولیس 

نباشد.
النصر عربستان و بنیادکار ازبکستان دو تیم دیگر 

گروه A هستند که روز سه شنبه باهم بازی دارند.

تهديد پرسپولیسی ها: بعد از بازی لخويا پول ندهند تمرين 
نمی كنیم

بازیکنان پرسپولیس که طی هفته گذشته و بعد از حضور نژادفلاح 
در راس این باشگاه نس��بت به بی پولی معترضند و گلایه های شان را 
علنی کرده اند قصد دارند در صورت ت��داوم این وضعیت بعد از بازی با 

لخویا اعتصاب کنند.
بازیکنان پرسپولیس که با توپ پر در جلسه چند روز قبل با نژادفلاح 
از وضعیت موجود گلایه داشتند با تداوم بی پولی از شرایط موجود در 
باشگاه به شدت ناراحتند و اعلام کرده اند چنانچه بعد از بازی با لخویا 

پول نگیرند تمرین نخواهند کرد.
جالب اینکه مربیان پرسپولیس هم که شرایط موجود را می بینند 
با بازیکنان همراه هس��تند و مثل آنها به وضعیت موجود گلایه دارند 
اما به خاطر رودربایستی با نژادفلاح و موقعیت کاری شان نمی توانند 

گلایه های خود را رسانه ای کنند.

شکايت قلعه نويي از فردوسی پور 
قلعه نویی به به دلیل موارد پخش شده در برنامه 90 در چند وقت 
گذشته از فردوسی پور شکایت کرده پس از پیگیری پرونده باعث شده 
تا دادس��را تهیه کننده سرش��ناس این برنامه را احضار کند. بازپرس 
پرونده ) احضار ب��ه غیر عدم حضور( را برای فردوس��ی پور در نظر 
گرفته و بدین معنی اس��ت که اگر تا س��ه روز آینده وی خود را به 
دادگاه معرفی نکند حکم جلب او صادر و تحت پیگیرد قانونی قرار 
خواهد گرفت. امیر قلعه نویی چندی پیش با پیگیری شکایت از حسین 

کعبی وی را به دادسرای فرهنگ و رسانه معرفی کرد. 

نژادفلاح سخنگوی باشگاه پرسپولیس شد
به نقل از سایت رسمی باشگاه پرسپولیس، محمد حسین نژادفلاح  
دیروز  با تقدیر و تشکر از تلاش ها و زحمات مهدی خواجه وند سخنگوی 
پیشین باشگاه در امر اطلاع رسانی به افکار عمومی و رسانه ها با تاکید 
بر پاسخگویی به هواداران و رس��انه ها اعلام کرد؛ از این پس در سمت 
مسوول امور اجرایی باشگاه پرسپولیس شخصا مسوولیت سخنگوی 
باشگاه پرسپولیس را نیز بر عهده خواهم داشت و اخبار و اطلاعات مورد 
نیاز هواداران و رس��انه ها از طریق بنده، روابط عمومی و سایت رسمی 

باشگاه منتشر خواهد شد.

 محسن ترکي به عنوان داور وسط دیدار تیم هاي فوتبال گامبا اوساکا ژاپن و گوانگژو چین انتخاب شد.
به نقل از سایت فدراسیون فوتبال، اولین دیدار گروه F از س��ری رقابتهای لیگ قهرمانان آسیا بین 
تیم های گامبا اوس��اکا ژاپن و گوانگژو چین امروز در ژاپن در حالی برگزار می شود که محسن ترکی به 

عنوان داور وس��ط و محمدرضا ابوالفضلی به عنوان کمک وی این دیدار را قضاوت خواهند کرد.
     الکس سوسی، دبیرکل کنفدراسیون فوتبال آسیا با ارسال نامه ای از انتخاب مسعود عنایت به عنوان 

ناظر تیم داوری دیدار العین امارات مقابل الشباب عربستان که  امروز در امارات برگزار می شود، خبر داد.
     کنفدراسیون فوتبال آس��یا با ارس��ال نامه ای از قضاوت داوران ایرانی در دیدار الوحدا سوریه و 
النهدا عمان از سری رقابتهای ای اف س��ی کاپ 2015 که  امروز رأس ساعت 18:30 در عمان برگزار 
می شود، خبر داد.موعود بنیادی فر به عنوان داور وسط، سعید علی نژادیان و علی بهزاد به عنوان کمک 
های وی این دیدار را قضاوت خواهند کرد. همچنین حس��ن اکرمی به عنوان داور چهارم با تیم داوری 

ایران همراه خواهد بود.  

قضاوت تركی در 
لیگ قهرمانان آسیا
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ریز و درشت از فوتبال ایران
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برنامه   و نتايج
 لیگ برتر فوتبال 

هفته هجدهم
نفت مسجد سلیمان صفر 

– پیکان صفر
گسترش فولاد2 –سایپا3

صبا صفر - پدیده خراسان 
صفر

ملوان صفر – تراکتورسازی 
صفر

ذوب آهن1 – پرسپولیس 
صفر

فولاد  خوزستان2 -راه آهن 
صفر

نفت تهران 1- 
استقلال خوزستان1

 – ته��ران2  اس��تقلال 
سپاهان1 

هفته نوزدهم
سایپا صفر – استقلال1

سپاهان1 - نفت تهران1
گس��ترش   – پی��کان1 

فولاد1
نفت مسجد سلیمان 1 – 

صبا صفر
راه آهن صفر - ذوب آهن3

پرسپولیس صفر – ملوان1 
اس��تقلال  خوزستان صفر 

-فولاد  خوزستان 3
تراکتورس��ازی1 - پدیده 

خراسان 3

هفته بیستم 
استقلال تهران1 – پیکان 

صفر
نفت تهران3 – سایپا1
ملوان 3- راه آهن صفر

صبا2 – تراکتورسازی3
فولاد  خوزستان – سپاهان

پدی��ده خراس��ان صفر – 
پرسپولیس1

گس��ترش صف��ر - نف��ت 
مسجد سلیمان  صفر

ذوب آهن2 - اس��تقلال 
 خوزس��تان 1

 
  هفته بیست و یکم 

 سایپا 3- فولاد 1
نفت  م.سلیمان1  

تراکتورسازي 2
پرسپولیس صفر-  صباي 

قم صفر
راه آهن1-  پدیده صفر

اس��تقلال خوزس��تان1- 
ملوان3 

گس��ترش ف��ولاد-  صفر 
استقلال صفر

سپاهان1 - ذوب آهن1 
پیکان1 - نفت1 

  هفته بیست دوم 
 جمعه 15 اسفند

اس��تقلال   - پدی��ده  
خوزستان 15:00

صباي قم - راه آهن 15:30
ملوان-  سپاهان 15:30

ذوب آهن-  سایپا 16:30
استقلال-  نفت  م.سلیمان 

17:30
یکشنبه 17 اسفند

نفت ته��ران-  گس��ترش 
فولاد 16:00

فولاد - پیکان 16:30
تراکتورسازي - پرسپولیس 

 16:30
  

 تاج با تراكتورسازی
 رفت

کاروان تیم تراکتورسازی 
ب��رای رویاروی��ی ب��ا تی��م 
نسف قارش��ی ازبکس��تان از 
فرودگاه ش��هید مدنی تبریز 
راهی شهر کارشی ازبکستان 

شد.
س��رخ پوش��ان فوتبال 
در  رش��نبه  چها تبری��ز 
حال��ی به مص��اف نماینده 
ازبکس��تان می رون��د ک��ه 
مهدی تاج رییس سازمان 
لی��گ فوتب��ال کش��ور نیز 
هم��راه ای��ن تی��م حضور 
دارد ولی کفاشیان رییس 
فدراسیون فوتبال این تیم 
را در س��فر به ازبکس��تان 

همراه��ی نک��رد.

  توزيع 5 هزار پرچم »يا محمد رسول ا... )ص(« در آزادی
محمد حس��ین نژاد فلاح از توزیع پنج هزار پرچم »یا محمد رسول ا...)ص(« در 

ورزشگاه آزادی پیش از بازی پرسپولیس - لخویا خبر داد.
مس��وول امور اجرایی باش��گاه پرس��پولیس در گفتگو با سایت رس��می باشگاه 
اظهار کرد: قصد داریم در راستای مس��وولیت های فرهنگی، اجتماعی و دینی خود 
و با همکاری و تلاش کانون هواداران باشگاه نس��بت به توزیع پنج هزار پرچم سرخ 
»یا محمد رس��ول ا... )ص(« در ورزش��گاه آزادی اقدام نماید و از هواداران عزیز هم 
می خواهیم آنهایی که به ورزش��گاه می آیند، در صورت امکان با پرچم های س��رخ و 
»یا محمد رسول ا...)ص(« حاضر شوند تا در کنار حمایت از تیم محبوب خود شاهد 
حرکتی فرهنگی، اجتماعی و ارزشمند باشیم. باشگاه پرسپولیس هم پس از اخذ این 

تصمیم اقدام خود را آغاز کرد که نتیجه آن تهیه این پنج هزار پرچم بود.

وريا غفوری:خودرويی كه به من دادند مشکل سند دارد!
وریا غفوری مداف��ع تیم ملی فوتب��ال ایران گف��ت که از چند باش��گاه خارجی 
پیش��نهادهایی دریافت کرده که درحال بررسی آنهاست.  این بازیکن سنندجی که 
چندی پیش به عنوان پدیده لیگ برتر در جام ملت های 2015 انتخاب و به مناسبت 
این انتخاب، یک دستگاه خودرو به عنوان هدیه دریافت کرده بود، در پاسخ به سوالی 
درباره اقدام خود در اهدا نیمی از پول آن به کودکان سرطانی شهر زادگاهش، گفت: 
این کمترین کاری بود که می توانستم برای آنها انجام دهم. غفوری در عین حال گفت: 

ولی ظاهراً سندِ این ماشین مشکلاتی دارد که امیدوارم حل شود.

لوئیز جونیور:

بايد پرسپولیس را شکست دهیم
کاپیتان تیم فوتبال لخویا قطر گفت: حضور پرتعداد تماش��اگران ایرانی هم نمی 
تواند تاثیری بر عملکرد ما برابر پرسپولیس داشته باشد. لوئیز جونیور که در نشست 
خبری قبل از دیدار روز سه ش��نبه برابر پرس��پولیس با خبرنگاران حاضر در سالن 
کنفرانس س��ازمان لیگ گفتگو می کرد ضمن بیان این مطلب افزود: بازی در لیگ 
قهرمانان آسیا سخت است و باید تلاش کنیم در دیدار برابر پرسپولیس به پیروزی 
برسیم. وی ادامه داد: پرس��پولیس یکی از تیم های قدرتمند فوتبال ایران است که 
طبیعتا از حضور تماشاگرانش هم اس��تفاده خواهد کرد اما با توجه به شرایط ما که 

داریم حتما باید این تیم را شکست دهیم.

بازی دوستانه استقلال و آلومینیوم در اراک
منصور پورحیدری عضو هیأت مدیره باشگاه استقلال از برگزاری دیدار دوستانه 

استقلال و آلومینیوم در شهر اراک خبر داد.
تیم فوتبال استقلال در راستای آماده سازی خود برای دیدار روز 15 اسفند مقابل 

نفت مسجد سلیمان روز 5 شنبه در اراک بازی دوستانه ای را برگزار خواهد کرد.

پرواز السدی ها به اهواز با 19 بازيکن
السدي ها دیروز عصر از دوحه با پرواز اختصاصي به سمت اهواز رفتند.

حسین عموتا برای دیدار برابر شاگردان اس��کوچیچ 19 بازیکن را همراه خود به 
اهواز خواهد آورد .لیست این 19 بازیکن به شرح زیر اس��ت: سعد الدوسری, مهند 
نعیم, عبدالکریم حسن, عبدالرحمن ناصر, نذیر بلحاج, لی جونغ, مصعب خضر, طلال 
البلوشی, جاسر یحیی, مشعل الشمری , حسن الهیدوس, علی أسد, خلفان إبراهیم, 

حمزة الصنهاجی, یوسف أحمد, جرافیتی , موریکی , ابراهیم ماجد , ناصر نبیل.

 يحیی مربی برتر ماه بهمن شد
یحیی گل محمدی اولی��ن عنوان مربی م��اه فوتبال ایران را به دس��ت آورد. 
او درباره عملکرد این ماه تیم��ش، اولین عنوان مربی م��اه فوتبال ایران و آینده 
ذوب آهن با سایت کانون مربیان گفتگو کرد.وی گفت: ما بعد از روند خوبی که در 
انتهای نیم فصل اول داشتیم توانس��تیم آن روند را بعد از تعطیلات دوباره حفظ 
کنیم و این فکر می کنم ناشی از برنامه ریزی ها و تمرینات خوبی بود که داشتیم. 
شروع فصل ما ش��روع خوبی نبود و تغییرات زیادی داش��تیم. دو، سه فصل بود 
که ذوب آهن شرایط خیلی خوبی نداشت در لیگ و همیشه یکی از کاندیداهای 
سقوط بود. شروع فصل برای ما شروع خیلی سختی بود. باتوجه به اینکه بچه های 
ما فکر می کنم بیش��تر از نظر روان��ی خیلی پایین بودند، پیش بینی می ش��د که 
چنین شروعی داشته باش��یم. تغییرات زیاد بود و با نتایجی که سال های قبل به 

دس��ت آمده بود من فکر می کنم ادامه آن به این فصل رس��ید.
 

قاضی: ركورد گل زنی درآسیا را می شکنم
محمد قاضي مهاجم تیم فولاد که تا به حال موفق ش��ده ب��ا پیراهن ذوب آهن و 
استقلال 9 بار گل بزد. عنوان کرده مي خواهد با گل براي فولاد رکورد گل زني ایران 

را جا به جا کند.
قاضی گفت: این سومین دوره است که من در جام باشگاههای آسیا به میدان می 
روم. خدا را شکر من در این رقابتها تا به حال خوب گل زده ام. باراول با ذوب آهن در 
آسیا حاضر شدم که موفق ش��دیم عنوان نایب قهرمانی را بدست آوریم. من در این 
رقابتها 5 گل به ثمر رساندم. دفعه دوم هم با استقلال در این رقابتها حاضر شدم که 
در مرحله نیمه نهایی حذف شدیم. من در این دوره هم 4 گل به ثمر رساندم. کلا من 
آمار گل زنی خوبی در آسیا دارم و قصد دار تا این بار با پیراهن فولاد رکورد گل زنی 

مهاجمان ایران در آسیا را بشکنم.

اسکوچیچ قید رحمانی،رفیعی و 3بازيکن ديگر را زد
رایزنی های باش��گاه فولاد خوزس��تان با اداره نظام وظیفه برای دریافت مجوز 5 
بازیکن جهت همراهی این تیم در مس��ابقات لیگ قهرمانان آس��یا بی نتیجه ماند تا 
اسکوچیچ مجبور شود برای بازی تیمش با السد قید استفاده از این بازیکنان را بزند.

سروش رفیعی، بختیار رحمانی، شهاب کرمی، احمد عبدا... زاده و سروش سعیدی 
مدت هاست که به دلیل مشکل س��ربازی اجازه همراهی فولاد را در مسابقات لیگ 
ندارند اما مسوولان این باشگاه بس��یار امیدوار بودند تا اداره نظام وظیفه مجوز بازی 
نفرات نامبرده را برای همراهی فولاد در لیگ قهرمانان آسیا صادر کند که این اتفاق رخ 
نداد. رایزنی های مسوولان باشگاه فولاد در این زمینه بی نتیجه ماند و حالا اسکوچیچ 
مجبور است مانند مسابقات لیگ در لیگ قهرمانان آسیا هم قید استفاده از 5 بازیکن 
مذکور تیمش را بزند. دیدار فولاد خوزستان و السد قطر روز چهارشنبه 6 اسفند در 

ورزشگاه الغدیر اهواز برگزار می شود.

شهبازي:سربازها نمی توانند در لیگ قهرمانان بازی كنند
مسوول نقل و انتقالات سازمان لیگ آب پاکي را روي دست باشگاه هایي که مي  
خواهند در لیگ قهرمانان بازي کنند ریخ��ت و گفت که آنها نمي  توانند از بازیکنان 

سربازشان استفاده کنند.
شهبازی گفت: بحث بازی کردن بازیکنان س��رباز، بحثی بود که از طرف باشگاه 
هایی که در لیگ قهرمانان شرکت می  کنند، مطرح ش��ده بود. اما این بحث منتفی 
است چون سازمان نظام وظیفه اجازه بازی کردن آنها را نداد و در ضمن باشگاه ها هم 
لیست خود را بدون بازیکنان سربازشان به ای اف سی ارسال کردند. به همین دلیل 

حضور بازیکنان سرباز در لیگ قهرمانان آسیا به کلی منتفی است.

به نقل از سایت فدراسیون فوتبال، اسماعیل حسن 
زاده، رئی��س کمیته انضباطی گف��ت: بعد از اعتراض 
باشگاه اس��تقلال برای رای اولیه جاسم کرار، کمیته 
انضباطی روز شنبه جلسه ای فوری را تشکیل داد تا 

رسیدگی های لازم برای این پرونده انجام شود.
وی در ادامه بیان کرد: باشگاه استقلال در خصوص 
برخی از موارد اس��تنادی در دادنام��ه قبلی اعتراض 
داشت که با تش��کیل این نشست ابهاماتی که در رای 

قبلی وجود داشت رفع شد.
 حس��ن زاده بیان کرد: به دلیل رفتار غیر ورزشی 
کرار طبق بند 5 م��اده 66 آیین نام��ه انضباطی این 
بازیکن به سه جلسه محرومیت از همراهی تیم خود 
و همچنی��ن پرداخت جریم��ه نقدی محکوم ش��د. 
امیدواریم با اعلام این رای برخلاف گذشته، تنبیهاتی 

که در نظر گرفته شده است، س��ازنده باشد و موجب 
اصلاح این بازیکن شود.

وی افزود: این بازیکن زمانی که در تراکتورسازی 
تبریز بود و اکنون که در باشگاه استقلال بازی می کند، 
مرتبا رفتارهایی را از خود بروز می دهد که با موازین 
انضباطی همخوانی ندارد. امیدوار هس��تم در بخش 
انضباطی باشگاه نیز با رفتارهای نادرستی که از سوی 
بازیکنان صورت می گیرد برخورد شود تا از این پس 

شاهد کاهش تخلفات باشیم.
رئیس کمیته انضباطی درباره صدور دستور موقت 
این بازیکنان در بازی برابر گس��ترش تبریز گفت: با 
توجه به بند 2 ماده 32 آیین نام��ه انضباطی، رئیس 
کمیت��ه انضباطی اختی��ار دارد تا برای رس��یدگی و 
بررسی مشکلات، دس��تور موقت برای یک باشگاه یا 

بازیکن صادر کند. بر همین اساس به دلیل بررسی این 
پرونده و حساس��یتی که وجود داشت زمان بیشتری 
نیاز داشتیم تا این پرونده را بررسی کنیم و به همین 
دلیل دستور موقت حضور این بازیکن را در دیدار روز 
جمعه یکم اس��فند ماه مقابل گس��ترش تبریز صادر 

کردیم.
حس��ن زاده در پایان گفت: برخ��ی از مطبوعات 
نیز درباره این رای مطالب��ی را مطرح کرده بودند که 
واقعیت نداش��ت. کمیته انضباطی بدون جانبداری و 
طرفداری رای های خود را صادر می کند. ما با تلاش 
خود و رای های��ی که صادر می کنیم س��عی داریم تا 
تخلفات را کاه��ش دهیم و این ام��ر زمانی اتفاق می 
افتد که باش��گاهها، بازیکنان و حتی مطبوعات به ما 

کمک کنند.

حسن زاده: كمیته انضباطی بدون طرفداری رای صادر می كند

حمیدرضا عرب: فدراسیون فوتبال پس از بازبیني 
رفتارهاي کرار جاس��م در بازي با س��ایپا ک��ه منجر به 
اخراجش توسط علیرضا فغاني شد، این بازیکن را  سه 

جلسه محروم کرد.
 این حکم درحالي به رس��انه ها ابلاغ شد که پیش تر 
محرومیتي دو جلسه اي را براي این بازیکن اعمال کرده 
بود که با واکنش باش��گاه استقلال مواجه شد. به دنبال 
محرومت اولیه کرار جاسم، باشگاه استقلال و در رأس 
آن امیرقلعه نویي بشدت ازمحرومیتي که اعمال شده 
بود، گله کردند و حتي برخي را محکوم به جانبداري از 
دیگرمدعیان قهرماني لیگ کرد. اعتراض استقلالي ها 
سبب شد خود کفاشیان درخواست بازبیني دوباره در 
رفتارهاي کرارجاسم را بدهد و استقلالي ها امیدوار بودند 
که با نفوذ رئیس بتوانند قدري از محرومیت کرارجاسم 
کم کنند، اما ن��ه تنها حکم دو جلس��ه محرومیت این 
بازیکن عراقي کاس��ته نش��د، بلکه یک جلسه دیگر به 
محرومیت بازیکن عراقي اس��تقلال افزوده ش��د. ظهر 
دیروز فدراس��یون فوتبال به طور رس��مي اعلام کرد، 
کرارجاسم نمي تواند در سه بازي آینده استقلال درلیگ 

برتربه میدان برود. 
سایت فدراسیون فوتبال دراین باره نوشت: »باتوجه 
به درخواست تجدید نظرخواهی باشگاه استقلال تهران 
نسبت به رأی کمیته انضباطی کرار جاسم، این کمیته 
اعلام کرد با توجه به بررسی های صورت گرفته، دلایل 
و مدارکی که مبنی بر بی گناهی بازیکن متخلف باشد، 
مش��اهده نکرده و با توجه به رفتار غیر ورزش��ی وی و 
امتناع و نافرمانی از اجرای دستور مقام رسمی مسابقه 
و با توجه به اینکه تنبیهاتی که در سوابق انضباطی این 
بازیکن بوده، تاکنون مؤثر واقع نشده است، این کمیته 
طبق بند 5 ماده 66 آیین نام��ه انضباطی، بازیکن تیم 
استقلال تهران را به سه جلس��ه محرومیت از همراهی 
تیم خود محروم کرد. ک��رار باید مبلغ 20 میلیون ریال 
جریمه نقدی پرداخت کند. طبق اعلام کمیته انضباطی 
صدور دستور موقت برای استفاده باشگاه استقلال از این 
بازیکن در روز جمعه یکم اسفند ماه برابر تیم گسترش 
فولاد تبریز مطابق اختیارات رئیس کمیته انضباطی و 
صرفاً برای همان دیدار بوده است تا این کمیته بتواند در 
اولین فرصت اداری موضوع را پیگی��ری و رأی را صادر 

کند.« 

به این ترتیب کرارجاسم درادامه لیگ برترنمي تواند 
به ترتیب مقابل نفت مسجد سلیمان، نفت تهران و فولاد 
خوزستان به میدان برود. غیبت این عراقي دربازي هاي 
فوق س��بب مي ش��ود امیرقلعه نویي درخ��ط میاني با 
مشکلاتي مواجه شود و نتواند با تمام نیروي خود مقابل 
رقبا بایستد. البته سرمربي استقلال تجربه بازي بدون 
کرار جاس��م و حتي پیروزي درغیاب این بازیکن را هم 
دارد و بعد از ب��ردي که به دنبال غیبت کرارجاس��م به 
چنگ آورد بصراحت اعلام کرد که استقلال نشان داد، 
به فردمتکي نیست و مي تواند درغیاب این بازیکن نیز 

بازي هایش را ببرد. 
حال باید دید اس��تقلال آیا قادر به کس��ب پیروزي 
درغیاب کرارخواهد بود یا خیر؟ نداش��تن کرارجاس��م 
دربازي هاي بزرگ و شبهه فینال استقلال محک بزرگي 
براي امیرقلعه نویي و درمجموع اس��تقلالي خواهد بود 
که همگان اعتقاد دارند درغیاب این بازیکن پرشر و شور 
که عملکرد فني مطلوبي درفصل جاري داش��ته، ره به 
جایي نخواهد برد. آیا استقلال مي تواند مقابل مدعیان 
قهرماني و درغیاب س��تاره اي دراین فص��ل به برتري 
برسد؟ درهفته هاي آینده مشخص مي شود که استقلال 

درغیاب کرارجاسم چه کیفیتي دارد؟!

فشار رسانه ها استقلال را نقره داغ كرد

كرارغايب بزرگ بازي هاي بزرگ

واکنش باشگاه استقلال به محرومیت کرار؛

خارج از فدراسیون پیگیری می كنیم
ب�ه نق�ل از س�ایت باش�گاه اس�تقلال، 
سیدسعید افجه ای در واکنش به رای صادر 
ش�ده علیه کرار گف�ت: از این رای ش�وکه 
شده ایم و انتظار نداشتیم کمیته انضباطی با 
وجود اعتراض ما این حکم را بدهد. کرار با 
این حکم 5 بازی را از دست داد. یک جلسه 
برای اخراج، یک بازی با گسترش فولاد که 
با اعلام در آخرین لحظات او را به طور کامل 
در اختیار نداشتیم و سه بازی آینده هم به 

این ماجرا اضافه شد.
وی افزود: این طور که از شواهد پیداست، 
اگ�ر اعت�راض نمی کردیم ب�ه نفع م�ا بود! 
متاسفانه عده ای بی عدالتی می کنند. یعنی 
اگر کس�ی اعتراض کند نقره داغ می شود. 
این برخورد اصلا شایس�ته نیس�ت و ما از 
هر مجرایی که بتوانی�م به این رای اعتراض 
می کنیم، حتی راه های خارج از فدراسیون.

سایت diariodenavarra در گزارشی مفصل به 
بررسی حضور دوباره جواد نکونام در اوساسونا پرداخته 

است.
جواد نکونام تابستان گذشته برای بار دوم راهی اسپانیا 
شد تا برای دومین بار در ترکیب اوساسونا به میدان برود. 
این تیم با حضور نکونام در ترکیب، چهار پیروزی، س��ه 
تساوی و هفت شکست داشته و این بازیکن، تنها یک گل 

در طول فصل به ثمر رسانده است.
هیچ کس در تابس��تان فک��ر نمی کرد ج��واد نکونام 
پتانسیل پیوستن به اوساس��ونا را داشته باشد. اوساسونا 
فصلی ناامید کننده را سپری کرده بود و هواداران از سران 
باشگاه انتظار داشتند بازیکنان با کیفیتی برای فصل پیش 

رو خریداری کنند.
خرید هافبک تیم مل��ی فوتبال ایران ک��ه با رضایت 
مدیران باشگاه همراه بود، شکوه و درخشندگی خاصی به 
شرایط آن زمان اوساسونا داد. این اتفاق در زمانی رخ داد 
که باش��گاه همچنان زخم های ناشی از سقوط به دسته 
پایین ت��ر را فراموش نکرده بود. پ��س از خروج ناگهانی 
میگل آرچانکو، رییس باش��گاه و تعدادی از بازیکنان و 
مربیان، ورود سرمربی جدید و خرید چند بازیکن جدید، 
خبرهای خوبی ب��رای هواداران ب��ود. ورود بازیکنی که 
نامش با دوران بسیار خوب اوساسونا گره خورده بود. او به 
خانه بازگشته بود. نکونام در مراسم معارفه اش گفت که 

اوساسونا در قلبش جای دارد.
در هر حال و پی��ش از آنکه فصل آغاز ش��ود، نکونام 
درگیر اتفاق های سریالی و جنجالی شد. درست دو روز 
پیش از آنکه مهلت ثبت قرارداد بازیکنان تمام شود، این 
بازیکن ایرانی نتوانست یکی از مدارک خود که باید توسط 
فدراسیون فوتبال کویت برای حضور در اوساسونا صادر 
می شد را تهیه کند. این موضوع موجب شده بود باشگاه 
اوساس��ونا حتی به لغو کردن قرارداد او نیز فکر کند اما 
سرانجام این مدرک حاضر شد تا نخستین اتفاق ناگوار، 

پایانی خوش داشته باشد.
نکونام پ��س از آن در مورد ش��رایط تیم صحبت کرد 
و گفت ک��ه می تواند تی��م را رهبری کند ام��ا باید صبر 
کند تا یان اوربان، سرمربی جدید تیم جایی در ترکیب 
ثابت تیم��ش به او بدهد. هفته س��وم رقاب��ت ها بود که 
اوربان، نکونام را در ترکیب ثابت تیمش به زمین فرستاد. 
اوساسونا در آن دیدار خانگی با نتیجه سه بر یک مقابل 

آلاوس شکست خورد و نکونام هم نتوانست بدرخشد.
کیفیت بازی نکونام توانست او را به یکی از مهره های 

اصلی تیم بدل کند. او 14 دیدار در ترکیب تیم به میدان 
رفته که در 13 دیدار به عن��وان بازیکن ثابت وارد زمین 
شده اس��ت. در این تعداد بازی، اوساسونا توانسته چهار 
پیروزی، سه تس��اوی و هفت شکست کس��ب کند. این 

آماری خوب برای نکونام نیست.
اوربان در گفت و گویی ابراز امیدواری کرده بود نکونام 
باید در زمین بیشتر با سایر بازیکنان صحبت کند. البته 
این بازیکن ایرانی به خاطر حضور در جام ملت های آسیا 
به همراه تیم ملی فوتبال ایران به اس��ترالیا س��فر کرد و 
چندین ب��ازی اوساس��ونا را نیز از دس��ت داد. نکونام در 
ترکیب ایران هم نمایش خوبی داشت. آنها در یک چهارم 

نهایی مقابل عراق شکست خورده و حذف شدند.
بازگشت از اس��ترالیا و رفتن به اس��پانیا برای نکونام 
به دردسری بدل ش��د. او با تاخیر به پامپلونا رسید زیرا 
خودش مجبور ش��د برای گرفتن ویزای خود و فرزندش 
اقدام کند. او پس از رسیدن به پامپلونا مصاحبه و از این 
موضوع گلایه کرد. نکونام همچنین اعلام کرد مبالغی را 
هم که باشگاه موظف به پرداخت آن بوده، انجام نگرفته و 
پول هنگفتی از حساب وی برای تسویه آن مبلغ برداشت 

شده است.
متاسفانه اوساسونا در این فصل شکست های پیاپی را 
متحمل می شود اما یک اتفاق خوب رخ داده که آن هم 
بازگشت نکونام به این تیم است. این اتفاق در هفته بیست 
و س��وم و در دیداری عقب افتاده مقابل رئال زاراگوزا رخ 
داد. نکونام اما در آن دیدار اخراج شد و تیم هم در پامپلونا 

با نتیجه یک بر صفر شکست خورد.
او به خاطر محرومیت، بازی را یاگوسترا را از دست داد 
اما بازگشت او به ترکیب تیم مقابل مایورکا نیز فایده ای 
نداشت زیرا اوساسونا باز هم باخت. این موضوع موجب 
ش��ده تا برخی ها فکر کنند نکونام که اکنون 34 س��اله 
اس��ت، دیگر توانایی رهبری اوساس��ونا را همانند دوره 

نخست حضورش در این تیم ندارد.

سایت diariodenavarra نوشت:

نکونام و شکوه از دست رفته اش در اوساسونا
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قدس ورزشی

آبیدال: مسی به پاری 
سن ژرمن برود

اریک آبیدال ستاره سابق 
بارس��لونا که چند سالی با 
لیونل مس��ی همبازی بود 
می گوید که بهترین تصمیم 
برای مسی پیوستن به پاری 
سن ژرمن است. این بازیکن 
فرانس��وی گفت: مس��ی با 
بارس��لونا به هرآنچه که می 
خواسته دس��ت یافته است 
بنابرین بهتر اس��ت که وارد 
چالش جدیدی شود و به تیم 
دیگر برود. من براین باورم 
که برای مس��ی بهتر است 
که بارس��لونا را ترک کند تا 
انگی��زه او برای درخش��ش 

بیشتر شود.
او درباره این س��وال که 
در صورت جدایی مس��ی از 
بارسلونا بهتر است که به چه 
تیمی برود؟ این گونه پاسخ 
داد: پاری سن ژرمن بهترین 
گزین��ه مس��ی در صورت 
جدایی خواهد ب��ود. پاری 
سن ژرمن در این چند سال 
اخیر به کلی متحول ش��ده 
است و برای مسی نیز بهتر 

است که به این تیم رود.

اينزاگی: برای بازگشت 
به اوج به پیروزی نیاز 

داريم
سرمربی جوان میلان از 
پیروزی برابر چزه نا بس��یار 
خوشحال است و تاکید کرد 
که برای بازگشت به روزهای 
خوش به چنین پیروزی های 
نیاز اس��ت. او برلوسکونی را 

فردی باهوش دانست.
میلان در هفته بیس��ت 
و چهارم رقابت های س��ری 
A توانس��ت با دو گل برابر 
چزه نا به پیروزی برس��د تا 
به رده هش��تم جدول رده 
بندی صعود کند و اینزاگی 
و ش��اگردانش نفس راحتی 

بکشند.
س��رمربی جوان میلان 
از اینکه تیمش توانست در 
دیدار برابر چزه نا به پیروزی 
برسد بسیار خوشحال است. 
او در نشس��ت خب��ری بعد 
از ب��ازی گفت: ب��ه پیروزی 
دس��ت یافتیم چرا که بازی 
بس��یار خوبی را به نمایش 
گذاش��تیم. با این پیروزی 
اعتماد به نفس ما بیشتر شد. 
پیروزی باعث می شود تا در 
دیدارهای آین��ده با آرامش 
بهتری بازی کنی��م و برای 
پیروزی به میدان رویم. هیچ 
چیز به اندازه پی��روزی در 
ش��رایط کنونی به ما کمک 
نمی کند. برای بازگشت به 
روند خوب خود به دو یا سه 
پیروزی پیاپی نی��از داریم. 
می توانیم ب��ه آنچه که می 

خواهیم دست یابیم.

ايسکو: افتخار می كنم 
هواداران تشويقم 

كردند
ایس��کو پس از پیروزی 
رئ��ال مادرید مقاب��ل الچه 
اظه��ار داش��ت: مش��کلی 
ندارم و خونس��رد هس��تم. 
ت��لاش می کن��م درون و 
بیرون از زمین به تیم کمک 
کنم و اکنون چه��ار امتیاز 
اختلاف با بارس��لونا داریم. 
اینکه هواداران نام مرا فریاد 
می زدند، باعث افتخارم است. 
همیشه به خودم باور داشتم 
اما در پ��س گرفتن توپ ها 
گام مهمی برداش��تم و این 
بازی مرا جذاب تر می کرد. 
وی ادام��ه داد: باید این کار 
را می کردم تا جایی در تیم 
پیدا کنم. تلاش می کنم تا با 
دویدن و تلاش به تیم کمک 
کنم تا بازیک��ن کامل تری 
ش��وم اما هی��چ موضعی در 
قب��ال صحبت ه��ای مردم 
ندارم. تیم از لحاظ احساسی 
پیش��رفت ک��رده اس��ت و 
از اولین دقیقه ب��ا انگیزه و 
اشتیاق بازی می کردیم. در 
نیمه اول می توانستیم جلو 

بیفتیم.

گل کریستیانو رونالدو برای پیروزی رئال در 
زمین الچه و کسب این سه امتیاز حیاتی ارزش 
زیادی داش��ت. مهاج��م پرتغالی ک��ه در بازی 
مقابل کوردوب��ا، اتلتیکو و دپورتی��وو در لالیگا 
نتوانس��ته بود دروازه حریف��ان را بازکند، بعد از 
گلزنی در چمپیونزلیگ برابر ش��الکه ، موفق شد 
دروازه الچه را هم در بازی یکش��نبه ش��ب رئال 
فرو ری��زد. او در پیروزی فصل گذش��ته تیم در 
مارتینس والرو هم س��هم مهمی ایفا کرده و دو 
گل برای رئال زده بود.رونال��دو با این گل تعداد 
گلهای زده اش در لیگ را به عدد 29 رس��اند و 
حالا س��ه گل بیشتر از مس��ی در جدول گلزنان 

لالیگا به ثمر رس��انده اس��ت.
 او همچنین موفق ترین گل��زن لیگ در ضربات 

هوایی بوده و 5 گل خود را با ضربات سر درون دروازه 
تیمها جای داده است؛ ضمن اینکه رونالدو با این گل 
رکورد تازه ای از خود برجای گذاشت. او تعداد گلهای 
زده اش برای رئال را به 290 رسانده و در رتبه سوم 
بهترین گلزنان تاریخ باشگاه در کنار کارلوس سانتیانا 
قرار گرفت. این سی وهش��تمین گل رونالدو در این 

فصل در تمامی رقابتها بود. 
سانتیانا 290 گل در 645 بازی برای رئال از سال 
1971 به ثمر رس��انده بود. ب��رای رونالدو این 290 
گل در 281 مسابقه حاصل شده اند و این رکورد بی 
نظیری محسوب می شود. رونالدو حالا فقط 17 گل 
از دی استفانو اس��طوره رئال مادرید و 33 گل کمتر 
از رائول که بهتری��ن گلزن تاریخ این باش��گاه بوده، 

فاصله دارد.

با گلزنی مقابل الچه
بازگشت رونالدو به ركوردشکنی

سیلوا در تیم منتخب هفته بیست و ششم لوشامپیونه فرانسه
با انجام مسابقات هفته بیست و ششم لیگ فوتبال فرانسه موسوم به »لوشامپیونه« 
11 چهره برتر در قالب تیم منتخب هفته برگزیده شدند. تیاگو سیلوا، مدافع میانی 
و با تجربه پاری سن ژرمن و برزیل با درخشش در بازی با تولوز )برد 3 بر یک( به تیم 

منتخب بهترین های هفته راه یافت.
فهرست تیم منتخب هفته به این شرح است:

دروازه بان: آگاسا، رمس
مدافع راست: ماریانو، بوردو

مدافع میانی: پرین، سن آتین
مدافع میانی:  تیاگو سیلوا،  پاری سن ژرمن

مدافع میانی: تابانو سن آتین
هافبک راست: فوره، کن

هافبک میانی: ربیو، پاری سن ژرمن
هافبک هجومی: فاقیر، المپیک لیون

هافبک چپ: دانیچ، باستیا
مهاجم نوک حمله: سالا،  کن

مهاجم نوک: بالشوگای، المپیک مارسی

ريبری، روبن و لواندوفسکی در تیم منتخب هفته 22 بوندس لیگا
با انجام مسابقات هفته بیست و دوم، 3 چهره خارجی تیم بایرن که در بازی منجر 
به برد 6 بر صفر مقابل پادرن بورن خوش درخشیدند، به تیم منتخب ستارگان هفته 
راه یافتند. فرانک ریبری، آرین روبن و روبرت لواندوفسکی، 3 ستاره باواریایی  بودند 
که جزو خوب های بازی با پادرن  بورن و نیز هفته سپری شده از دید گزارشگران کیکر 

قرار گرفتند.
  

لاتزيو و فیورنتینا در تلاش برای شکار مدافع تیم اتريش
دو تیم سنتی حاضر در لیگ سری A فوتبال ایتالیا خواهان به خدمت گیری مدافع 
باتجربه تیم ملی اتریش شدند. به نقل از توتواسپرت، لاتزیو و فیورنتینا برای تقویت 
بنیه خط دفاع خود به فکر آینده  ای نزدیک هس��تند. براساس اطلاعات کسب شده 
این دو تیم در تلاش برای شکار »سباس��تیان پرودل« هستند که در تیم وردربرمن 
آلمان بازی می کند. پرودل که تا پایان فصل با برمنی ها ق��رارداد دارد، از طرف تیم 

بوندس لیگایی نیز برای تمدید قرارداد مورد درخواست قرار گرفته است.

هانری: هنوز قدرت درک مسی و رونالدو را نداريم
هانری سه فصل در بارسلونا با مس��ی هم بازی بود و با بارسا به قهرمانی اروپا نیز 
دست یافت. مس��ی و رونالدو در 6 س��ال اخیر، رقابت تنگاتنگی برای کسب عنوان 
بهترین بازیکن دنیا داشته اند و در دو سال گذشته این رونالدو بوده که گوی سبقت را 

از فوق ستاره آرژانتینی ربوده است.
هانری در مورد رونالدو گفت:”برای کریستیانو احترام بسیار زیادی قائل هستم. 
اینکه بیش از 6 سال بتوانید کیفیت خود را در بالاترین سطح نگاه دارید، کار ساده ای 

نیست اما رونالدو این کار را انجام داده است. سطح بازی او خارق العاده است.”
اسطوره فرانسوی در مورد رقابت مسی و رونالدو گفت:” خوب بازی کردن در یک 
فصل یک س��وی قضیه است و حفظ این روند برای س��ال های متمادی سوی دیگر 
قضیه. مسی و رونالدو هر دو در این امر موفق بوده اند. فکر می کنم هنوز نفهمیده ایم 
که این دو بازیکن در حال انجام دادن چه کارهای مهمی هستند. هنوز قدرت درک 

توانایی های آنها را نداریم.”

 مربی الچه: اين بهترين رئال ماه های اخیر بود
الچه  پس از دو برد متوالی مقابل ایبار و رایو وایکانو، یک شکست دیگر را مقابل رئال 
متحمل شد. فرانکو اسکریبا سرمربی الچه، در پایان بازی به خبرنگاران گفت:” در نیمه 
اول، رئال شانس های زیادی برای گلزنی داشت اما موفق شدیم بدون گل خورده به 
رختکن برویم. در نیمه دوم بازی را بهتر شروع کردیم و فکر می کردم بتوانیم یک گل 
بزنیم اما اینگونه نشد؛ چرا که مقابل یک تیم همیشه برنده قرار گرفته بودیم. مقابل 
یک رئال مادرید بسیار خوب شکست خوردیم. این بهترین نمایش رئال در ماه های 

اخیر بود.این تیم شایسته پیروزی بود ولی ماهم به سادگی تسلیم نشدیم.”

آمار نگران كننده؛ چلسی بدون ماتیچ می بازد
محرومیت سه جلسه ای نمانیا ماتیچ هافبک صربس��تانی چلسی می تواند خبر 
بسیار بدی برای مورینیو باشد، چرا که این تیم 66 درصد از بازی هایی که ماتیچ در 

آن ها حضور نداشته را به حریفانش واگذار کرده است.
این هافبک 26 ساله در جریان تساوی یک بر یک چلسی در مقابل برنلی با انجام 
حرکت غیر ورزشی و هل دادن اشلی بارنز از زمین بازی اخراج شد. ماتیچ به این ترتیب 

فینال رقابت های جام اتحادیه انگلیس مقابل تاتنهام را در ومبلی از دست داد.
ویدئو ها و تصاویر حاکی از آن است که، بارنز خطا را بر روی ماتیچ انجام می دهد 
که این موضوع اعتراض شدید هافبک صربستانی را به دنبال دارد و منجر به درگیری 
این دو بازیکن می شود. داور این بازی مارتین اتکینسون علاوه بر اخراج ماتیچ در این 

صحنه هیچ خطایی برای چلسی در نظر نمی گیرد. 
ماتیچ به احتمال فراوان سه جلسه به دلیل دریافت کارت قرمز در این بازی از 
همراهی چلسی محروم می شود. او علاوه بر فینال جام اتحادیه، نبرد حساسس 
با وستهم و ساوتهمپتون را هم در لیگ برتر از دست خواهد داد. چلسی از ابتدای 
فصل تاکنون در س��ه بازی در کلیه رقابتها شکس��ت خورده و ماتیچ که تابستان 
امسال از بنفیکا پرتغال به این تیم پیوس��ته در دو بازی از این سه مسابقه غایب 

بوده است.
ماتیچ وقتی چلسی مقابل نیوکاسل آلن پاردو در اوایل دسامبر شکست خورد در 
زمین حضور نداشت. وقتی این تیم در ماه ژانویه مقابل بردفورد در استمفوردبریج در 

جام حذفی باخت هم او در ترکیب این تیم حاضر نبود.
چلسی در بیش از 70 بازی هایی که ماتیچ در ترکیب این تیم بازی کرده ، پیروز 
بوده است. تنها شکستی که با حضور ماتیچ در میدان برای چلسی رخ داده بازی مقابل 
تاتنهام در وایت هارت لی��ن بود. همچنین با حضور ماتی��چ در خط میانی میانگین 
گلهای خورده چلسی 0,8 در هر بازی گزارش ش��ده و وقتی او تیم را همراهی نمی 

کرده میانگین گلهای خورده تیم 2 گل در هر بازی ثبت شده است.
در این فصل تنها سسک فابرگاس بیش��تر از ماتیچ در ترکیب این تیم پاس های 
بیشتری به هم تیمی هایش ارسال کرده است. هافبک سابق بنفیکا همچنین در لیگ 
برتر بیشترین تکل موفق را روی پاهای بازیکنان حریف داشته و از این لحاظ در لیگ 

رکورددار است.  

تادئو قهر كرد
ژوزه تادئو تا آخر تمرین نماند و وقتی هم که درفشی فر را ترک می کرد، با عصبانیت 
به خبرنگاران گفت: »این ش��رایط واقعا دیگر مرا خسته کرده. خس��ته و ناامیدم و 
نمی دانم چه بگویم. خانواده ام کنارم نیست و این من را به شدت عصبانی کرده. دیگر 
نمی توانم دوری خانواده ام را تحمل کنم. این اتفاق مرا آزار می دهد و تمرکزم را از من 
گرفته است. فعلا که باشگاه هم کاری برایم نکرده اما از سرمربی تیم خواسته بودم که 

از باشگاه بخواهد این مشکل را حل کنند.«

دانیال صدقی: خروج سال گذشته منچسترسیتی 
مقابل بارس��لونا در همین مرحله س��بب ش��د که تیم 
پیگرینی شانس خوبی برای قهرمانی در لیگ برتر پیدا 
کند. اما سیتی همواره برابر تیمهای مطرح اروپایی کم 
و کاستی های زیادی داش��ته و بازی امشب با بارسلونا 
فرصت خوبی است تا خلاف این ادعا را به همگان ثابت 
کند. این بار منچستری ها با خوشبینی بیشتری به نبرد 
با بارسلونا در چمپیونزلیگ چشم دوخته اند، اگرچه یایا 
توره به دلیل محرومیت س��ه جلس��ه ای درپی دریافت 
کارت قرمز مقابل زسکا مسکو در مرحله گروهی هنوز 
امکان همراهی تیمش را نخواهد داش��ت. س��یتی بعد 
از افت محس��وس در ماههای اخیر، این هفته توانست 
نیوکاسل را در لیگ برتر با 5 گل مغلوب کند. از آن طرف 
بارس��لونا بازی خانگی خود به م��الاگا را واگذار کرده و 
رکورد شکست ناپذیری این تیم بعد از 11 بازی به پایان 
رسید.سیتی که دو فصل پیاپی نتوانسته بود از مرحله 
گروه��ی چمپیونزلیگ صعود کند، فص��ل قبل در این 
مرحله حاضر شد و توسط بارسا از گردونه رقابتها کنار 
رفت. دراین فصل آنها با بایرن مونیخ و رم در یک گروه 
دشوار حضور داشتند و هر دو این تیمها را بدون یایا توره 

شکست دادند. 
فرانک لمپارد، هافبک میانی سیتی پیش از این بازی 
گفته که برای این تیم باید احترام زیادی قایل بود، ولی 
تیم انگلیسی ابزار کافی برای شکست دادن بارسا را در 
اختیار دارد و می تواند برای اولین بار در تاریخ این باشگاه 
به جمع هشت تیم برتر اروپا صعود کند. لمپارد زمانی که 
چلسی در سال 2012 توانست بارسلونا را شکست دهد، 
در این تیم حضور داشت. “ من مقابل بارسا بازی کردم. 
زمانی که آنها چهار یا پنج سال پیش در اوج اقتدار خود 
به س��ر می بردند. وقتی آنها بهترین ب��ازی خود را ارایه 
می کنند، واقعاً نمی توان جلوی این تیم را گرفت، ولی ما 
بازیکنانی داریم که می تواند آنها را دچار مشکل کند.” 

در تیم پیگرینی، آگوئرو، سیلوا و نصری می توانند به 
تیم حریف گل بزنند ولی مقابل سوارس ، نیمار و مسی 
ایستادن هم کار راحتی نیست؛ ضمن اینکه اگر سیتی 
بتواند تا آخرمس��ابقه با یازده بازیک��ن در زمین حضور 
داشته باش��د هم نکته ای کلیدی برای این تیم خواهد 
بود. مسی در هر دو بازی مقابل سیتی فصل گذشته گل 
زده بود و اخیراً هم دوباره به روزهای خوب خود نزدیک 
شده. اگرچه او مقابل مالاگا ناکام بود. خرارد پیکه، مدافع 
بارسلونا گفته که میل سیتی به بازی هجومی می تواند 
به نفع بارسا تمام شود، چراکه مهاجمان سریع این تیم 
می توانند در ضد حملات دروازه حری��ف را بازکنند. “ 
س��یتی تیمی است که بیش��تر به بازی هجومی تمایل 
دارد و همین قضیه به نفع ما خواه��د بود. باید مالاگا را 

فراموش کنیم، برای اینکه این مهم ترین بازی سال ما 
خواهد بود.”

     دورتموند سرحال، یووه نگران
یورگن کل��وپ هرگز ای��ن موضوع را ک��ه تیمش 
در این فصل فاجع��ه ای بیش نب��وده، تکذیب نکرده 
اس��ت. ولی س��ه پیروزی پیاپی در بوندسلیگا حاکی 
ازآمادگی بالای تیمی اس��ت ک��ه در اوج بد بودن در 
رقابتهای بوندسلیگا، در لیگ قهرمانان بهترین نتایج 
ممکن را کسب کرده است. دورتموند مرحله گروهی 
خود را با یک شکس��ت و  14 گل زده به پایان رساند 
و ب��ا اقتدار به مرحل��ه بعدی صعود ک��رد. تیم کلوپ 
در حال��ی که دو پله ب��ا قعر جدول فاصله داش��ت به 
اس��تقبال تعطیلات زمس��تانی رفت. برای تیمی که 
همه آن را رقیب جدی رئال می دانستند، باز هم برای 
بازگشت به مس��یر درس��ت زمان نیاز بود و شکست 
مقابل اگزبورگ در ش��روع فوریه هم به بهبود اوضاع 
کمکی نکرد.  پی��روزی برابر فرایب��ورگ، ماینتس و 
اشتوتگارت س��بب ش��د تا دورتموند خود را تا نیمه 
های جدول رده بن��دی بالا بکش��د و در بهترین فرم 
ممکن به مصاف یووه در تورین بشتابد. نبردهای این 
دو تیم همیش��ه پیچیدگی های زیادی داشته، ولی 
یکی از آنها به شکلی خاطره انگیز به نفع تیم آلمانی 
بوده اس��ت. زمانی که در فصل 1996-1997 دو گل 
کارل هاینس ریدل��ه و لارس ریکن منجر به پیروزی 
3-1 این تیم برابر یووه ش��د. دورتمون��د از آن زمان 
تاکنون در این رقابتها پیروز نبوده و تنها وقتی که تا 

آستانه قهرمانی پیش رفته، دو سال پیش بود که در 
فینال ومبلی مغلوب بایرن مونیخ ش��د.

انتظار یوونتوس برای قهرمان��ی طولانی ترهم بوده 
است. تیم ایتالیایی در سالی که مدافع عنوان قهرمانی 
بود، دورتموند شکستش داد. آنها سال قبل از آن آژاکس 
را برده بودند تا یک ب��ار دیگر تیمی از کش��ور میزبان 
فینال قهرمان شود؛ فینال آن س��ال در رم برگزار شد. 
اینکه فینال این فصل در ورزشگاه المپیک برلین برگزار 
می شود، خود نشانه خوش  یمن دیگری برای دورتموند 

است.
اما عبور از یووه چالش بسیار بزرگی برای دورتموند 
اس��ت، بخصوص اگر در نظر بگیریم تیم ماس��یمیلیانو 
آلگ��ری بعد از باخ��ت به جن��وا در ماه اکتب��ر در هیچ 
مس��ابقه ای در وقت قانونی نباخته و تنها در سوپرجام 
ایتالیا در ضربات پنالتی مغلوب ناپولی شد.این تیم که 
9 امتیاز اختلاف در صدر جدول سری A با نزدیکترین 
رقیبش، رم، ایجاد ک��رده بخوبی در مس��یر فتح لیگ 
ایتالیا ب��رای چهارمین بار متوالی اس��ت، اما این تیم از 
فصل 2003-2002 که در فینال اولدترافورد در ضربات 
پنالتی فینال را به میلان واگذار کرد، نتوانسته به جمع 
8 تیم برتر لیگ قهرمانان برسد.تیم میزبان آرتورو ویدال 
را از روز یکش��نبه به طور کام��ل در اختیار دارد، ضمن 
اینکه کلوپ امیدوار اس��ت معضل آنفلوانزا که تیمش 
را تحت تاثیر قرار داده بود، هرچه زودتر به پایان رس��د 
و بتوان��د روی بازیکنانی همچون اری��ک دورم، یاکوب 
بلاژیکوفس��کی، متز هوملز و ژرمی دودزیاک حس��اب 

کند.

مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان

رويای سیتی؛ حضور در جمع هشت تیم برای اولین بار

در پیست مونتملو رخ داد

تصادف عجیب و مشکوک آلونسو
فرناندو آلونسو در آخرین روز آزمایشها در پیست مونتملو دچار حادثه 
شد. راننده اسپانیایی مک لارن در پیچ سوم با کناره پیست برخورد کرد و 
بلافاصله با هلیکوپتر راهی بیمارستان شد. حال عمومی او وخیم نیست و 
او هوشیاری اش را از دست نداده و به صورت عادی حرف می زند. او برای 
کنترل امنیتی بلافاصله با آمبولانس به مرکز پزشکی پیست منتقل شد و 
سپس با هلیکوپتر به بیمارستان انتقال یافت. بعد از این برخورد، اخبار ضد 
ونقیضی در مورد حال عمومی او در رسانه های منتشر شدند. ولی آخرین 
اخبار به نقل از مدیربرنامه های او حاکی از این است که حال عمومی آلونسو 
خوب است. مک لارن بیانیه ای منتشر کرده که در آن گفته شده این راننده 
هوش��یار بوده و با پزشکان حرف می زده اس��ت. او در بیمارستان بستری 
است تا بعد از کنترل های لازم اجازه رفتن به خانه را پیدا کند. اما در مورد 
ماهیت اصلی این سانحه، هنوز اطلاعات دقیقی در دسترس نیست. ماشین 
آلونسو بین پیچ سوم و چهارم به دیوار کناری پیست برخورد کرده و برای 
مدتی طولانی روی زمین کشیده شد. احتمالاً نقص فنی عامل این تصادف 
بوده، ولی گزارش هایی مبنی بر اینکه آلونسو پیش از تصادف حال عمومی 
خوبی نداشته هم منتشر شده است. فتل دقایقی بعد از این حادثه در محل 
حاضر شد و گفت که سرعت آلونسو عامل این حادثه نبوده و در آن زمان 

تنها با 150 کیلومتر در ساعت حرکت می کرده است.

پیشنهاد شهردار رم

بازی دوستانه ايتالیا و هلند برای جبران خسارت ها
عظیمی: اینیاتزیو مارینو، شهردار رم پیشنهاد داده که بازی دوستانه ای بین تیمهای 
هلند و ایتالیا در شهر روتردام برگزار ش��ود تا ضمن یادآوری ورزش و دوستی دوکشور، 
بتوان مبلغی برای جبران خسارت های وارده به بناهای تاریخی شهر رم جمع آوری کرد. 
این پیشنهاد بعد از اینکه هواداران مس��ت فینورد هفته گذشته در جریان بازی این تیم 
مقابل رم در لیگ اروپا بخش هایی از یکی از بناهای تاریخی معروف در میدان اسپانیا ایتالیا 
را تخریب کردند، ارایه شده است. مارینو در این زمینه گفت:” در این چند روز پیام های 
همدردی زیادی از سوی هواداران هلندی و اروپایی دریافت کرده ایم و بیشتر علاقه مندان 
می دانند که فوتبال قبل از هرچیزی به احترام بین طرفین مربوط می شود. پیشنهاد ما به 
فدراسیون فوتبال ایتالیا این است که بازی دوستانه ای بین تیم های ملی هلند و ایتالیا در 
شهر روتردام برگزار کند و فکر می کنم این پیشنهاد با استقبال مسؤولان هلندی روبه رو 
شود. به این ترتیب پاسخ اتفاقهای زشتی را که هفته گذشته رخ داده با ارزش های سالم 

و سازنده می دهیم.”
 کارلو تاوکیو، رئیس فدراسیون فوتبال ایتالیا هم وقت را را هدر نداد و از ایده شهردار 
رم استقبال کرد و گفت که فدراسیون فوتبال این کشور در چارچوب تقویم فیفا و توافق 
های موجود با همتایان هلندی خود تماس گرفته و برگزاری این مسابقه را ترتیب خواهد 
داد. در حال حاضر تمامی تاریخ های “ فیفا دی” تیم می ایتالیا پرهستند و اولین فرصت 

موجود برای تحقق پیشنهاد شهردار رم، ماه نوامبر خواهد بود.

لمپارد:منچسترسیتی حتی بارسلونا را هم شکست می دهد
 ستاره با تجربه تیم فوتبال منچسترسیتی معتقد است آبی های آسمانی آنقدر آمادگی دارند که 
بارسلونا را مغلوب کنند. امشب در ورزشگاه اتحاد غوغایی برپااست. منچسترسیتی، قهرمان فصل 
گذشته لیگ برتر انگلیس میزبان بارسلونا پرستاره در ورزشگاه اتحاد و جدال رفت مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان است. در مورد این بازی فرانک لمپارد اظهار داشت:وقتی مقابل رقیبی سرسخت 
قرار می گیرید،  دقت و توجه بیشتری می کنید و در زمینه قابلیت های حریف مطالعه می کنید. این 
قاعده در هر بازی رعایت می شود. اما بارسلونا خیلی بیش��تر از حریفان  دیگر، قدرت و قابلیت دارد. 
خیلی خطرناکتر هم هست. در این حال گاهی به عاملی مثل خوش شانسی نیاز داریم. در چلسی که 
بودم اوقاتی بود که خوش شانس بودیم. اما گاهی هم شایسته بودیم که شانس بیاوریم که این اتقاق 
نمی افتاد. وی ادامه داد:با این وجود در منچسترس��یتی خیلی زیاد قابلیت و توان داریم. اگر در فرم 
مطلوب باشیم و در روز خوب مان، قرار بگیریم، می توانیم هر حریفی از جمله بارسا را شکست دهیم. 
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قدس ورزشی

دفاع كورش باقری از رضا زاده
کوروش باقری،سرمربی سابق تیم ملی وزنه برداری که خود یکی از نامزدهای ریاست 
فدراسیون وزنه برداری برای 4سال آتی است، در واکنش به جوسازیی که در این روزهای 
اخیر از سوی برخی افراد صورت گرفته است گفت: قبل از هر چیز باید بگویم کسانی که 
نامه تاماش آیان را رسانه ای کرده اند دلسوز این ورزش نیستند. رضازاده اگر به دنبال 
سوء استفاده از حمایت رئیس فدراس��یون جهانی بود، 3 ماه پیش این کار را انجام می 
داد. در این میان چند سؤال هم مطرح است. اینکه چرا الان باید این نامه رسانه ای شود 
و این کار با چه نیتی انجام شده است؟ شاید دوستان فکر کرده اند حالا که شورای حل 
اختلاف کل کشور حضور رضازاده را در انتخابات فدراسیون وزنه برداری بلامانع اعلام 
کرده، بهترین زمان است برای برداشت های غیر واقعی از نامه رئیس فدراسیون جهانی 

وزنه برداری، برعلیه رضازاده جریان سازی کرد.
قهرمان اسبق وزنه برداری دنیا با بیان اینکه حمایت رئیس فدراسیون جهانی وزنه 
برداری از حسین رضازاده را باید به فال نیک گرفت خاطرنشان کرد: من 4 سال سرمربی 
تیم ملی وزنه برداری بودم و بهتر از هر کس دیگر در جریان رابطه نزدیک و خوب حسین 
رضازاده با رئیس فدراسیون جهانی هستم. ش��اید خیلی ها از این صحبت من برداشت 
سوء داشته باشند، اما وقتی ما در المپیک 2012 لندن می توانیم 4 مدال کسب کنیم این 
نشان از همین روابط حسنه دارد. چه بپذیریم یا نه، این یک برگ برنده بزرگ است که 
شما حمایت فدراسیون جهانی را پشت سر خود داشته باشید. در بسیاری از از رشته های 
دیگر، برای همین که بتوانیم از حمایت و توجه فدراسیون جهانی برخوردار باشیم باید 
پول زیادی هزینه کنیم. مگر در گذشته این مسائل نبوده است. خیلی از دوستان با تملق 
به دنبال جلب توجه رئیس فدراس��یون جهانی بودند، اما در نهایت دیدید که چه بر سر 
وزنه برداری ایران آمد. الان هم اگر این حمایت وجود نداشته باشد ضربه جبران ناپذیری 
به وزنه برداری کشور وارد می ش��ود. این را آنهایی که در خانواده وزنه برداری هستند 
به خوبی درک می کنند، اما متأسفانه برخی ها فقط به دنبال منافع شخصی هستند و 

برایشان مهم نیست که در آینده چه بر سر وزنه برداری ایران خواهد آمد.
باقری افزود: من نمی گویم رضازاده در این 4 سال هیچ نقطه ضعفی نداشته اما آنهایی 
که این روزها در تلاش هستند تا به اعتبار این قهرمان ملی خدشه وارد کنند آیا به عاقبت 
کار هم فکر کرده اند؟ 10 نفر برای ریاست فدراسیون وزنه برداری نامزد شده اند که یکی 
از آنها هم خود من هستم. کدام یک از این گزینه ها به اندزه حسین رضازاده می تواند گره 
گشای مشکلات وزنه برداری باشند؟ کدام یک از این گزینه به اندازه حسین رضازاده در 
مجامع بین المللی اعتبار دارند؟ ما وقتی چنین نیروی کارآمدی داریم چرا باید به دنبال 
تخریب او باشیم؟ من فکر می کنم اگر به دنبال آینده ای بهتر در وزنه برداری هستیم باید 
به جای دامن زدن به مسائل حاشیه ای، کمک کنیم که اندک نقاط ضعف فدراسیون هم 
به نقطه قوت تبدیل شود تا در کنار همه پتانسیل های موجود، زودتر از آنچه انتظار می 

رود به همه آن اهداف بزرگی که برای این رشته ترسیم شده است دست پیدا کنیم.
س��رمربی س��ابق تیم ملی وزنه برداری گفت: هیچ یک از ما بالاتر از قانون و تصمیم 
گیرندگان آن نیستیم، اما وقتی همین تصمیم گیرندگان می گویند رضازاده منعی برای 
حضور در انتخابات فدراسیون وزنه برداری ندارد، بهتر است حب و بغض های شخصی 
را کنار بگذاریم و به جای اش��کال تراش��ی، کمک کنیم تا آرامش به این رشته ورزشی 

برگردد.

كاهش9 ماهه محرومیت ملی پوش دوچرخه سواری بانوان 
پرستو باستی ملی پوش جوان تیم ملی دوچرخه ایران که در مسابقات قهرمانی آسیا 
در قزاقستان شرکت کرده بود پس از این رقابت ها به دلیل مثبت شدن تست دوپینگش 
به 2 سال محرومیت محکوم ش��د.به تازگی فدراس��یون جهانی به دلیل جوان بودن و 
اینکه نقش دوچرخه سوار ایرانی در دوپینگش کم بوده است 9 ماه از محرومیت 2 ساله 
وی را کاهش داد.مربی این دوچرخه سوار علت دوپینگ وی بوده است که او هم توسط 

فدراسیون دوچرخه سواری کشورمان با محرومیت مواجه شده بود.

مذاكرات  ادامه دار حدادی با پتروشیمی بندرامام
 حامد حدادی در مرخص��ی چند روزی که از چین به ایران آم��ده بود اعلام کرد که 
دوست دارد پس از پایان کارش در لیگ چین در تیم استانش یعنی پتروشیمی بندرامام 

بازی کند و با این تیم در حال مذاکره است.
برهمین اساس شاپور یاوری، مدیر ورزشی باشگاه پتروشیمی در پاسخ به این سؤال 
که مذاکرات با حدادی در چه مرحله ای است، گفت: هنوز چیزی مشخص نشده است 
و با این بازیکن در حال مذاکره هستیم. وی گفت: حدادی اگر تیمش در لیگ چین به 
فینال برود، تا پایان سال درگیر است و در هر صورت اگر به توافق برسیم در دور برگشت 
همراه ما خواهد بود. مهرام دیگرتیم بسکتبال خواهان جذب حامد حدادی است و این 
بازیکن عنوان کرده است در صورتی که با پتروشیمی به نتیجه نرسد، با مهرامی ها وارد 

مذاکره می شود.

نایب قهرمان بازیهای آسیایی: 
با 70 سکه اينچوان، ديگر از خانواده ام پول نمی گیرم!

آروین معظمی گودرزی،رکابزن تیم ملی دوچرخه سواری با اشاره به پاداش 70 سکه 
برای نایب قهرمانی در بازی های آسیایی اینچوان گفت: با این پول تا یکی دو سال خیالم 
راحت است و از خانواده پول نمی گیرم. وی با اشاره به هزینه های بالای دوچرخه سواری 
تصریح کرد: قیمت دوچرخه بین 20 تا 30 میلیون و پول هر حلقه لاستیک یک میلیون 
تومان است. با پول مکمل ها و سایر چیزها باید بگویم این رشته هزینه های زیادی دارد 

و اگر منبع درآمد نداشته باشیم، نمی توانیم موفق شویم.

قاسم رضايی: سومی جام جهانی را گردن ما نیندازيد
 قاسم رضایی،دارنده مدال طلای کش��تی فرنگی المپیک لندن درباره عملکرد تیم 
ملی کشتی فرنگی ایران در رقابت های جام جهانی و کسب عنوان سومی این رقابت ها 
گفت: واقعا نمی دانم چرا کشتی گیران باتجربه ما مانند اخلاقی، کریم فر و مهدی زاده این 
گونه مقابل رقبای خود از آذربایجان کشتی گرفتند. واقعا سطح این کشتی گیران بالاتر 

از حریفان خود بود و من از نحوه کشتی آن ها واقعا تعجب کردم.
قهرمان المپیک لندن افزود: دلیل اینکه کشتی گیران ما نتوانستند کشتی خودشان را 
بگیرند را نمی دانم. شاید از لحاظ روحی و روانی در شرایط خوبی نبودند و یا اینکه تمرکز 
خود را از دست داده بودند. بیابانگرد چون وزن کم کرده بود و حریفش نیز قهرمان جهان 
بود، طبیعی بود که نتواند توانایی های خود را به خوبی نشان دهد اما از بقیه باتجربه های 
تیم مانند اخلاقی، کریم فر و مهدی زاده توقع بیش از این ها می رفت. به اعتقاد من اگر به 
فینال راه پیدا می کردیم می توانستیم روسیه را ببریم. البته آذربایجان تیم خوبی بود اما 

کشتی گیران ما باید بسیار بهتر از این ها کشتی می گرفتند.
وی گفت: ما تمام ت��لاش خودمان را ب��رای اهتزاز پرچم مقدس ای��ران در میادین 
بین المللی به کار بستیم. 15 سال به همراه سوریان، نوروزی و عبدولی داخل اردوهای 
تیم ملی با جان و دل زحمت کشیدیم و هیچ وقت کم نگذاشتیم چرا که هدف مان اهتزاز 
پرچم ایران و خوشحال کردن مردم بود. اینکه عده ای بخواهند تقصیر این نتیجه را بر 

گردن ما بیندازند، فکر نمی کنم درست باشد. 

هشتمی شمشیربازان ايران دررقابت های جهانی 
تیم شمش��یربازی ایران با ترکیب مجتبی عابدینی، علی پاکدامن، محمد فتوحی و 
محمد رهبری در رقابتهای جام جهانی اسلحه سابر در ورشو لهستان به عنوان هشتمی 
رسید. ایران در دور یک شانزدهم با نتیجه 45 بر 20 از سد شیلی گذشت و در یک هشتم 
با نتیجه 45 بر 39 از سد آمریکا گذشت. تیم ملی در یک چهارم نهایی با نتیجه 45 بر 39 
مقابل ایتالیا شکست خورد و نتوانست راهی مرحله نیمه نهایی شود و در نهایت با کسب 
عنوان هشتمی به کار خود پایان داد.در دیدار پایانی فرانسه با نتیجه 45 بر 43 مقابل کره 

جنوبی به پیروزی رسید و قهرمان شد.
رده بندی 8 تیم برتر جهان:

1- فرانسه 64 امتیاز
2- کره 52 امتیاز

3- روسیه 40 امتیاز
4- ایتالیا 36 امتیاز

5- رومانی 32 امتیاز
6- آلمان 30 امتیاز

7- بلاروس 28 امتیاز
ایران 26 امتیاز

معرفی كانديداهای 
قاره اروپا برای حضور در 
رقابت های توسعه جهانی 

واترپلو 
به نقل از سایت فدراسیون 
شنا، شیرجه و واترپلو، با اعلام 
میزبان��ی تهران در مس��ابقات 
توسعه جهانی واترپلو 2015، 
پس از اعلام آمادگی 6کش��ور 
آسیایی 5 کش��ور اروپایی هم 
توس��ط کمیته فن��ی واترپلو 
قاره اروپا ب��رای حضور در این 

رقابت ها انتخاب شدند.
از قاره اروپا تیم های اتریش، 
ایرلن��د، مال��ت، آذربایجان و 
انگلیس برای ش��رکت در این 
مسابقه اعلام آمادگی کردند. 
کمیته فنی واترپلو فدراسیون 
جهانی و فدراسیون شنای اروپا 
)LEN( باید نس��بت به اعلام 
نام دو تیم از بین کش��ورهای 

ذکر شده اقدام کنند.
پیش از ای��ن تیم های کره 
جنوب��ی، س��نگاپور، هن��گ 
کنگ، سریلانکا، کویت و ایران 
از قاره آس��یا آمادگ��ی خود را 
برای شرکت در این مسابقات 
اعلام کرده  بودند. در مسابقات 
جهانی توسعه واترپلوی فینا، 
12 تی��م از چهار ق��اره جهان 
ش��رکت می کنند. ق��اره های 
اروپا و آفریقا 2 نماینده و قاره 
های آس��یا و آمریکا 4 نماینده 
در ای��ن مس��ابقات خواهن��د 
داش��ت.این رقابت ها در تاریخ 
س��وم تا دهم خرداد ماه سال 
آینده به میزبانی تهران برگزار 

می شود.

باوفا: به دلیل 
پوست اندازی تیم ملی 
كشتی فرنگی مجبوريم 

تبعات را بپذيريم 
حمید باوفا،مربی تیم ملی 
کش��تی فرنگ��ی در خصوص 
کسب مقام س��ومی تیم ملی 
کش��تی فرنگی کش��ومان در 
جام جهانی کش��تی گفت: ما 
تیم جوانی داشتیم و با ترکیبی 
جوان راه��ی مس��ابقات جام 

جهانی شدیم.
وی اف��زود: کش��تی گیران 
کش��ورمان برابر رقبا به خوبی 
ظاه��ر ش��دند و اگ��ر کمی با 
دقت بیشتری برابر آذربایجان 
قرارمی گرفتیم می توانس��تیم 
راهی فینال شویم. به هر ترتیب 
حرکتی آغاز شده و تیم ایران 
جوان ش��ده است. ش��اید این 
جوان شدن تیم تبعاتی داشته 
باشد اما به دلیل پوست اندازی 
مجبور هستیم تا این تبعات را 

بپذیریم.
مرب��ی تی��م ملی کش��تی 
فرنگی کشورمان در خصوص 
اینک��ه ب��ه اعتق��اد برخ��ی 
کارشناس��ان وزن ک��م کردن 
غیر اصولی فرنگی کاران دلیل 
اصلی شکست آنها بوده است، 
عنوان ک��رد: وزن ک��م کردن 
همیش��ه با کش��تی گیر است. 
حتی آذربایجانی ه��ا نیز برای 
این مس��ابقات وزن زیادی کم 

کردند.

تیم ملی جودو با تركیب 
كامل در راه گرجستان 

مسؤولان فدراسیون جودو 
و کادر فنی تیم ملی بزرگسالان 
این رش��ته با تشکیل جلسه به 
بررس��ی وضعیت ای��ن تیم در 
مورد مسائل مختلف پرداختند. 
یکی از مصوبات جلسه محمد 
عل��ی رس��تگار و نیروهای��ش 
در تیم مل��ی این ب��ود که تیم 
ملی ج��ودو با ترکیب��ی کامل 
راهی رقابت ه��ای بین المللی 
گرجستان شود که اواخر اسفند 

به انجام می رسد.
طب��ق اع��لام مس��ؤولان 
فدراس��یون ای��ن تصمی��م با 
مش��ورت با کادر فن��ی گرفته 
شده و در این میان بازیکنانی 
ک��ه بتوانن��د در تورنمن��ت 
گرجس��تان به نتای��ج خوبی 
برس��ند. بعد از ای��ن رویداد به 
رقابت های بی��ن المللی ترکیه 
که ب��ه فاصله چن��د روز بعد از 
پایان رقابت های گرجس��تان 
برگزار می شود، اعزام خواهند 

شد.

نشست خبری بوبان کواچ،سرمربی تیم ملی والیبال ایران 
دیروز در محل هتل آکادمی فدراسیون فوتبال برگزار شد. وی 
در ابتدای این نشست یاد و خاطره مرحوم حسین معدنی را 
زنده نگه داشت و گفت: س��ال گذشته معدنی از بین ما رفت 
و امروز جایش بین ما خالی اس��ت. ما هی��چ وقت این مربی 

ارزشمند را فراموش نخواهیم کرد.
سرمربی تیم ملی والیبال ایران در مورد اینکه کیفیت لیگ 
امسال پائین است و آیا این موضوع به تیم ملی ضربه می زند 
یا خیر، اظهار داشت: با این موضوع موافق نیستم چرا که به 
نظر من کیفیت لیگ پائین نیست. لیگ ایران یکی از بهترین 
لیگ های دنیا اس��ت و بازیکنان خوبی در آن بازی می کنند. 
همچنین بازیکنان خارجی س��طح بالایی هم به لیگ ایران 
آمده اند. بعد از مس��ابقات لیگ بازیکنان 20 روز استراحت 
می کنند و بعد از آن 8 هفته زمان داری��م تا بازیکنان به اوج 

آمادگی برسند. فکر می کنم این مدت زمان خوبی باشد.
وی افزود:  در لی��گ جهانی بازی های س��ختی در پیش 
خواهیم داش��ت و باید با قهرم��ان المپیک و جه��ان دیدار 
کنیم، سعی می کنیم عملکرد خوبی داشته باشیم و در حد و 

اندازه های نام ایران باشیم.
کواچ در مورد اینکه گفته می ش��ود سال گذشته خودش 
بازیکنان تیم ملی را انتخاب نکرده است، تصریح کرد: سال 
گذشته با مشورت دس��تیارانم بازیکنان تیم ملی را انتخاب 
کردم اما امسال مسابقات لیگ را دیده ام و می توانم بهترین ها 
را خودم انتخاب کنم. بازیکنان زیادی مد نظر ما هستند که تا 

چند وقت دیگر اسامی آنها را اعلام خواهیم کرد.
سرمربی تیم ملی والیبال ایران در خصوص اینکه قهرمان 
آس��یا به المپیک نمی رود گفت: ما باید به جام جهانی ژاپن 
بروی��م و آنجا با قدرت ه��ای دنیا روبرو ش��ویم. بهترین تیم 
آسیایی در آن بازی ها سهمیه المپیک می گیرد و ما هم سعی 

می کنیم بهترین تیم آسیایی باشیم.
ک��واچ در خصوص حضور س��عید مع��روف در لیگ برتر 
روسیه تصریح کرد: خیلی خوشحالم که معروف در بهترین 
لیگ جهان بازی می کند. وی بهترین پاسور جهان است و اگر 
کمی دیر به تیم ملحق شود ما نگران نخواهیم شد چرا که وی 
با حضور در لیگ روسیه می تواند با حداکثر آمادگی به سایر 

بازیکنان اضافه شود.
سرمربی تیم ملی والیبال در مورد بازی های تدارکاتی تیم 
ملی اظهار داشت: سال گذشته با صربستان و بلغارستان بازی 
کردیم و امس��ال با فنلاند و جمهوری چک روبرو می شویم. 
برخی مواقع با مش��کل ویزا روبرو می ش��ویم و فدراس��یون 
بسیار تلاش می کند تا این موضوع را حل کند برای گرفتن 
ویزا باید چند ماه زودتر اقدام کنیم تا به مش��کل نخوریم. با 
فدراسیون های زیادی از جمله صربس��تان و بلغارستان هم 
تماس گرفتیم که آنها مشکلاتی داشتند برای مثال صربستان 

هفته گذشته سرمربی خود را انتخاب کرده است از طرفی ما 
باید زودتر تصمیم بگیریم که با چه تیم هایی بازی کنیم.

وی ادامه داد: فنلاند 7-8 س��ال اس��ت که در سطح اول 
جهان بازی می کند، تجربه ای که به دس��ت آوردیم این بود 
که ما همیشه با تیم های بزرگی مانند روسیه، برزیل، ایتالیا و  
آمریکا بازی می کردیم و وقتی با تیم هایی مثل فرانسه و آلمان 
روبرو شدیم به مشکل خوردیم امسال باید به گونه ای برنامه 
ریزی کنیم که راه بازی کردن با این تیم ها را هم یاد بگیریم.

سرمربی تیم ملی والیبال خاطرنشان کرد: وقتی به اردوی 
آمریکا رفتیم و به تیم دوم آنها باختیم بعدش چه اتفاقی افتاد؟ 
پس از آن در مسابقات جهانی توانستیم تیم اصلی آمریکا را 
شکست دهیم برای بازی های تدارکاتی فدراسیون های کمی 
با ایران تماس گرفتند که فکر می کن��م دلیلش این بود که 

برخی  از آنها ترسیدند که به ایران ببازند.
 س��رمربی تیم مل��ی والیبال ای��ران در م��ورد انتخاب 
دستیارانش خاطرنشان کرد: سال گذشته دستیاران من 
خیلی خوب کار کردند. به این فکر نمی کنم که دستیارانم 
از چه کشوری هس��تند بلکه به این فکر می کنم که حرفی 
برای گفتن داشته باش��ند. واقعاً نمی دانم یک دستیار چه 
کاری غیر از کاری که دس��تیاران من انجام می دهند باید 
انجام ده��د. به انتخاب دس��تیار جدید فک��ر نمی کنم اما 
برای انتخاب بازیکن با آنها مش��ورت می کنم تا بهترین ها 

را انتخاب کنم.
کواچ ادامه داد: برزیل س��ال ها است که در سطح اول دنیا 
بازی می کند. فکر نمی کنم غ��رور گریبانگیر بازیکنان ایران 

ش��ود ما می توانیم به راهمان ادامه دهیم و البته باید بدانیم 
که دیگر یک سورپرایز برای حریفان نیستیم چرا که همه با 
برنامه مقابل ایران قرار می گیرند. همیش��ه سعی می کنم به 
بازیکنانم بگویم که به راه خود ادامه دهند و بیشتر از گذشته 

تلاش کنند.
وی در خص��وص بازیکنانی مانند ن��ادی و زرینی عنوان 
کرد: نادی بازیکن خوبی اس��ت که به دلی��ل مصدومیت از 
تیم ملی دور بود. زرینی هم تازه شروع کرده به بازی کردن. 
زرینی زمان دارد تا برای لیگ جهانی آماده شود نه تنها این 2 
بازیکن بلکه سایر بازیکنان را هم زیر نظر داریم و شرایط آنها 

را به صورت دقیق بررسی خواهیم کرد.
وی ادامه داد: بازیکنانی که برای تیم ملی بازی نکردند باید 
خود را ثابت کنند. همیشه دنبال اسم های جدید هستم تا از 
آنها در ترکیب تیم ملی استفاده کنم. آمار نشان می دهد سال 
گذشته بهترین مدافع، بهترین پاسور، بهترین لیبرو و بهترین 
دریافت کننده از ایران بودند. باید این روند ادامه داشته باشد 
تا به موفقیت برسیم. فکر می  کنم الآن زمان خوبی برای تغییر 
نسل نیس��ت چون این کار را باید بعد از المپیک یا مسابقات 
مهم انجام داد. البته بازیکنان ج��وان زیادی در ترکیب تیم 

ملی داریم.
 وی با بیان اینکه نباید فقط به آینده فکر کنیم و زمان حال 
را از دست بدهیم، اظهار داشت: جواد معنوی نژاد از بازیکنانی 
است که می توانیم در آینده از وی استفاده کنیم. ما به اضافه 
شدن بازیکنان جوان به تیم ملی فکر می کنیم اما نتایج هم 

برایمان مهم است.

همیشه دنبال اسم های جدید هستم

كواچ: ايران ديگر يک سورپرايز برای والیبال دنیا نیست

كیانوش رستمی: پس از مسابقات جهانی هیچ تمرینی نداشته ام!
کیانوش رستمی، قهرمان دسته 85 کیلوی وزنه برداری جهان پس از قهرمانی 2014 جهان 

همچنان از اتفاقات گذشته ناراحت است و با دلسردی به اتفاقات پیش رو نگاه می کند.
    آقای رستمی چه خبر؟ مشغول چه کاری هستی؟

فعلا بیکار هستم و در کنار خانواده.
    از اردوی تیم ملی چه خبر؟ چه زمانی آغاز می شود؟

خبری ندارم و بی خبر هستم.
     شخصی تمرین می کنی؟

پس از قهرمانی جهان دست به میله نزده ام.
    دبیر فدراسیون وزنه برداری مدعی شده بود که با همه ملی پوشان در ارتباط است.

در رابطه با آغاز اردوها کس��ی با ما در ارتباط نبوده اس��ت. 
تماس دوستانه داشته ایم و یک بار برای مراسم تجلیل از 

قهرمانان با من تماس گرفتند.
    با کادرفنی تیم ملی چط�ور؟ با آنها در 

ارتباط هستی؟
با آقای زارع در ارتباط هستم اما پس از جهانی 

هیچ تمرینی نداشته ام.
    اینکه 4 ماه پس از قهرمانی جهان دست 

به میله وزنه برداری نزده ای، حرفه ای است؟
به نظر شما باید چه کاری انجام دهم.

    قبلا گفته بودی از ادامه کار در تیم ملی دلسرد 
شده ام. این حرف یعنی خداحافظی از تیم ملی؟

 خیلی فکر کردم و به نتیجه رس��یدم که اصلا دلیلی 
و ه��ر ندارد بخواهم به این حرف ها فکر کنم. ورزش برای خودم است 

زمان که دوست داشته باشم تمرین را آغاز می کنم. شرایط طوری است که دیگر فقط برای شخص 
خودم تمرین می کنم.

    یعنی به افتخارآفرینی فکر نمی کنی؟
چرا اتفاقا دوست دارم در چندین مسابقات پیش رو از جمله چند المپیک دیگر مدال کسب 

کنم که امیدوارم این اتفاق بیافتد.
    پاداش هایی که قول داده بودند محقق شد.

گفتم که به این مسائل دیگر فکر نمی کنم.
    این مسائل در روحیه ات تأثیری نگذاشته است؟

خیلی مسائل را فراموش کرده ام و دیگر دوست ندارم در خصوص آنها صحبت کنم چون ارزشی ندارد 
که بخواهم به آنها فکر کنم. الان فقط زندگی برایم مهم است که می خواهم چکاری انجام دهم.

    به عنوان یک نخبه ورزش�ی پس از قهرمانی جهان آن طور که باید به تو توجه 
نشد. این موضوع تو را ناراحت کرده است؟

تنها کسی بودم که در رقابت های قهرمانی جهان اخیر به مدال طلا رسیدم و پرچم ایران را به 
اهتزاز درآوردم. خداراشکر می کنم که این اتفاق برای من افتاد و سایر مسائل برایم مهم نیست. 
خداراشکر به عنوان یک ایرانی این کار را من انجام دادم. اگر هم آن مسائلی که گفتید مهم باشد، 

کاری می کنم که مهم نباشد.
    بدنت روی فرم است؟

بدنم روی فرم است. چهارستون بدنم سالم است و هنوز می توانم راه بروم و رانندگی کنم و خداراشکر 
زمین نمی  خورم! درست است که وزنه برداران زودتر پیر می شوند اما هنوز من سالم هستم.

    به فکر خداحافظی که نیستی؟
به هیچ وجه.

    یعنی اولین هدفت قهرمانی جهان 2015 است؟
هدف خاصی ندارم. به فکر خداحافظی هم نیستم. بستگی به خودم دارم که چگونه می خواهم 

حرکت کنم. درواقع بستگی به حس و حال خودم دارد.
     یعنی پله پله جلو بروی؟

قدم به قدم یعنی اینکه هر مس��ابقه ای که خودم دوست داشته باشم شرکت می کنم و مدال 
می آورم. یعنی به اجبار کسی به مس��ابقات نمی روم. تا به حال هم اجباری نبوده است اما دیگر 

عشق و علاقه گذشته وجود ندارد.
    یعنی علاقه  سابق را نداری؟

واقعا دیگر ذوق و ش��وقی برایم نمانده اس��ت اما تنها چیزی که بخواهد من را به روی تخته 
برگرداند فقط عشق به پرچم ایران و اهتزاز آن است.

    همین مورد خیلی مهم است. یک سوال دیگر، پس از قهرمانی جهان اشباع نشدی؟
تا به حال 2 بار قهرمان جهان شدم اگر به اشباع ش��دن بود پس از قهرمانی 2011 جهان اشباع 

می شدم.
    خیلی نا امید هستی و این موضوع نگران کننده است.

 اصلا نا امید نیس��تم اتفاقا خیلی هم به زندگی امید دارم. امیدوارم بتوانم در ادامه قدم های 
خوبی برای مملکتم بردارم در غیر این صورت مسأله مهم دیگری وجود ندارد.

از رضازاده تا ساعی، یک قانون و دو تفسیر!
پس از اینکه هادی ساعی نتوانست در انتخابات فدراسیون تکواندو شرکت کند و احمد دنیامالی نیز 
با وجود رأی آوردن در مجمع انتخابات فدراسیون قایقرانی مجبور شد از سمت جدید خود کناره گیری 
کند، مشخص بود کسانی که عضو شورای شهر هستند جایی در ریاست فدراسیون های ورزشی ندارند،  
در واقع با شرایطی که برای س��اعی و دنیامالی پیش آمد از همان ابتدا خط و نشان ها از سوی وزارت 
ورزش برای رضازاده کشیده ش��د که باید برای حضور مجدد در انتخابات فدراسیون وزنه برداری، از 
شورای شهر کنار برود اما بر خلاف س��اعی و دنیامالی که راحت قانون را پذیرفتند رضازاده تاکنون 
مقاومت زیادی از خود نشان داده و می خواهد هر دو پست ش��ورای شهر و فدراسیون وزنه برداری را 
یکجا داشته باش��د. وزارت ورزش و جوانان همواره بر موضع خود یعنی استعفای رضازاده از شورای 
شهر در صورت حضور در انتخابات فدراس��یون پافشاری کرده و 
حتی محمود گودرزی نیز گفته که رضازاده اگر 5 دقیقه هم 
در جای دیگری کار کند دو شغله محسوب می شود و باید 
قانون را بپذیرد اما به نظر می رسد مدیر سنگین وزن 
وزنه برداری ایران به این راحتی ها خیال ترک کرسی 

ریاست فدراسیون را ندارد.
   یک قانون و دو تفسیر

وزارت ورزش و جوانان 26 آذرماه نامه ی سازمان 
بازرسی کل کش��ور را بر روی س��ایت خبری خود 
گذاش��ت تا به این شکل پاس��خ رئیس شورای شهر 
تهران مبنی ب��ر این که چ��را رض��ازاده نمی تواند در 

انتخابات شرکت کند را داده باشد.
در نامه سازمان بازرسی آمده است که با استناد بند )4( 
ماده 28 قانون تش��کیلات، وظایف و انتخابات شوراهای اسلامی 
کشور انتخاب شهرداران مصوب اول خرداد 75 اعضای شوراهای اسلامی موضوع این قانون در طول 
مدت عضویت نمی توانند در س��مت های مذکور در این ماده مشغول به کار شوند. همچنین قسمت 
اخیر بند )1( و بند )2( ماده یاد شده، سمت های مذکور را اینچنین بیان می کند. سایر روسا، مدیران 
و سرپرستانی که حوزه مسؤولیت آنان به کل کشور تسری دارد و روسای موسسات و البته به دولت 
که از بودجه عمومی به هر مقدار استفاده می نمایند. نکته جالب این جاست که کولیوند نایب رئیس 
کمیسیون شوراها و امور داخلی کشور نیز اعلام کرده که ایراد و منع قانونی برای کاندیداتوری و ریاست 
رضازاده در فدراسیون وزنه برداری وجود ندارد. او در توجیه دلیل این اظهاراتش نیز می گوید شورا با 
ادله صحیح از ماده 28 قانون شوراها اعلام کرده که فدراسیون ها شغل محسوب نمی شوند و ایرادی 

که وزارت ورزش به کاندیداتوری رضازاده گرفته قانونی نیست.
این یعنی از یک قانون، 2 نهاد 2برداش��ت متفاوت دارند 2 برداشتی که تفاوت آن همانند تفاوت 

رنگ سفید و سیاهی است.
   دلیل پافشاری شورای شهر

 البته در این میان پافشاری شورای شهر برای حضور رضازاده در انتخابات فدراسیون وزنه برداری 
نیز در نوع خود جالب توجه اس��ت. چند گمانه در این باره وجود دارد. اول اینکه عده ای بر این باورند 
که شاید به دلیل مرز شکننده بین اکثریت یافتن اصلاح طلبان و اصولگرایان در شورای شهر و نقش 
تعیین کننده حتی یک رأی در سرنوشت رأی گیری های جناحی شورا، این موضوع دلیل اصلی فشار 
برای حضور همزمان رضازاده در شورای شهر و فدراسیون وزنه برداری است. گمانه بعدی این است که 
برخی معتقدند به دلیل نقش مؤثر و پررنگ رضازاده در وزنه برداری ایران و یا شورای شهر باید تحت 
هر شرایطی او را مطابق قانون در یک جا یا هم 2 جا حفظ کرد، موضوع حضور در هر 2 جا با تأکید و 
پیگیری سازمان بازرسی ظاهرا منتفی اس��ت اما در موضوع انتخاب یکی از 2 پست با توجه به علاقه 
شخصی رضازاده به وزنه برداری، نتیجه آن نمی تواند به نفع جناحی خاص در شورای شهر خاتمه یابد، 
چرا که به قول نزدیکان رضازاده اگر او شخصا بخواهد روزی تصمیمی بگیرد و بین شورا و فدراسیون 
یکی را انتخاب کند، حتما فدراسیون وزنه برداری را انتخاب خواهد کرد نه شورای شهر را. باور ناظران 
بر این است که با توجه به حمایت گسترده و خاص از حضور همزمان رضازاده در شورای شهر تهران 
و فدراسیون وزنه برداری و عدم وجود چنین حمایتی از س��اعی و دنیامالی تنها یک دیدگاه خاص را 

تقویت می کند که به نظر می رسد اجرای نص قانون در آن کمرنگ  و کمتر دیده شده است.
   پایان ماجرا چه خواهد شد

پنجم اسفند)امروز( دوره ریاست حسین رضازاده در فدراس��یون وزنه برداری به پایان می رسد و 
وزارت ورزش نیز باید تاریخ برگزاری مجمع انتخابات این فدراسیون را مشخص کند اما هرچقدر به 
این زمان نزدیک می ش��ویم ماجرای حضور همزمان رضازاده در انتخابات فدراسیون وزنه برداری و 
شورای شهر تهران زوایای جدیدی به خود می گیرد. این طور که شواهد نشان می دهد همه درصدد 
این هستند که حضور همزمان رضازاده در شورای شهر و فدراسیون ایراد قانونی به خود نگیرد. حالا 
که پای تاماش آیان رئیس فدراسیون جهانی وزنه برداری هم به ماجرا باز شده باید دید که نتیجه این 

مجادلات چه خواهد شد.
آیا رضازاده سومین نفری است که به دلیل حضور در شورای ش��هر با فدراسیون وداع می کند یا 
واقعا حمایت های تمام قد شورای شهر گره گشای مشکل او خواهد بود و رضازاده همزمان در 2 کرسی 

شورای شهر و فدراسیون وزنه برداری حضور خواهد داشت.


